
 

 

               

Zápisnica 

8. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

19. novembra 2024 

Rokovacia miestnosť rektora TU 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

Ročný plán úloh 

2.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2024 - Realizovať osobné pohovory 

s nepedagogickými zamestnancami  formou nadriadený s podriadeným prostredníctvom 

formulárov – pološtruktúrovaných rozhovorov. 
Aktuálne záležitosti 

3. Vzdelávanie a starostlivosť o študentov 

Aktuálne záležitosti 

3.1 Návrh Vyhlášky o výške školného a poplatkov spojených so štúdiom na TU na 

akademický rok 2025/2026 

4. Veda, výskum a umelecká činnosť 

Ročný plán úloh 

4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2024 -Zabezpečiť zapojenie TU a jej fakúlt do 

Týždňa vedy a techniky 2024. 

Aktuálne záležitosti 

4.2 Habilitačné a inauguračné konania  

5. Rozvoj 

Aktuálne záležitosti  

5.1 Návrh Dodatku č. 8 k Vyhláške rektora TU č. 3/2004 - Organizačný a prevádzkový 

poriadok systému automatickej identifikácie osôb.  

5.2 Účasť TU v projekte slovenskej siete biobankingu 
6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

7.1 Návrh dodatku č. 2 k Smernici rektora TU č. 6/2008 – Koncepcia politiky BOZP  

7.2 Návrh dodatku č. 3 k Smernici rektora TU č. 13/2011 – Požiarny štatút TU 

8. Vnútorný systém kvality  

Aktuálne záležitosti  

9. Rozličné 

 

 

Bod 1 

 

8. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th., poverený výkonom funkcie rektora 

Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „poverený rektor univerzity“). Privítal prítomných 

členov KR TU. Ospravedlnil neúčasť doc. Mgr. Dany Masarykovej, PhD., poverenej 

prorektorky TU, ktorá sa z dôvodu zahraničnej pracovnej cesty nemohla osobne zúčastniť 

rokovania. Zároveň privítal prodekana PdF TU, doc. PaedDr. Milana Pokorného, PhD. 

v zastúpení dekanky PdF TU a doc. Jozefa Žuffu, PhD., v zastúpení dekana TF TU.  

Následne oboznámil prítomných s navrhnutým programom a požiadal členov KR TU 

o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu doplneným o bod č. 3.1 - Návrh 

Vyhlášky o výške školného a poplatkov spojených so štúdiom na TU na akademický rok 

2025/2026. 

 



 

 

 

 

Bod 2 

 

2.1 

Poverený rektor univerzity informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2024 - Realizovať 

osobné pohovory s nepedagogickými zamestnancami formou nadriadený s podriadeným 

prostredníctvom formulárov – pološtruktúrovaných rozhovorov, pričom uviedol, že uvedená 

úloha sa plní priebežne. KR TU následne prijalo uznesenie: 
 
UZNESENIE KR TU 1/8-19112024 

KR TU vzalo na vedomie informácie povereného rektora univerzity o plnení úlohy RPÚ 

2024 - Realizovať osobné pohovory s nepedagogickými zamestnancami  formou 

nadriadený s podriadeným prostredníctvom formulárov – pološtruktúrovaných 

rozhovorov. 

Z: prof. Lichner  

 

Následne informoval o aktuálnych záležitostiach. V úvode informoval o výsledkoch 

stretnutia s predstaviteľmi SAAVŠ dňa 28.10.2024, predmetom ktorého bola spätná väzba na 

posudzovanie vnútorného systému zabezpečovania kvality na TU, a to v oblasti podávanie 

žiadosti o posúdenie, prípravy a samotného posudzovania na mieste a hodnotiacej správy 

pracovnej skupiny 

Ďalej dal do pozornosti, že dňa 21.11.2024 sa bude pod záštitou povereného rektora 

TU konať odborný seminár s názvom 17-NOVEMBER 1939/1989 k 35. výročiu nežnej 

revolúcie. Odborným garantom seminára je Katedra histórie FF TU pod vedením  prof. PhDr. 

Zuzany Lopatkovej, PhD, hlavným organizačným garantom seminára je Trnavský 

samosprávny kraj v zastúpení jeho podpredsedu Rastislava Mráza spoločne s občianskymi 

združeniami OKT (Občiansky klub Trnava), Naše MesTTo a VISIT Trnava.  
 

 

Bod 3 

 

3.1  

Poverená prorektorka pre vzdelávanie zdôvodnila predložený návrh Vyhlášky o výške 

školného a poplatkov spojených so štúdiom na TU na akademický rok 2025/2026, ktorá bola 

do programu predložená dodatočne po odoslaní programu zasadnutia. Poznamenala, že návrh 

vyhlášky sa spracovával v zmysle návrhov jednotlivých dekanov, pričom do pozornosti dala 

návrh dekana FZaSP TU, ktorý v čl. 6 a v čl. 7 navrhol zvýšenie poplatkov za vydanie 

dokladov o štúdiu a dokladov o absolvovaní štúdia, čo poverená prorektorka akceptovala 

a návrh FZaSP TU uviedla priamo v návrhu vyhlášky.  

V rámci otvorenej diskusie dekanka PF TU požiadala v čl. 5 o navýšenie poplatku za 

materiálne zabezpečenie prijímacieho konania v bakalárskom stupni štúdia v akademickom 

roku 2026/2027, čo prorektorka ako aj ostatní členovia KR TU konsenzuálne prijali.  

Ďalšie pripomienky k návrhu vyhlášky predložené neboli, preto dal poverený rektor 

univerzity hlasovať a KR TU prijalo uznesenie:  

 
UZNESENIE KR TU 2/8-19112024 

KR RU schvaľuje návrh Vyhlášky o výške školného a poplatkov spojených so štúdiom 

na TU na akademický rok 2025/2026 v znení prijatých pozmeňujúcich návrhov.  

Z: dr. Nevolná  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

https://ff.truni.sk/katedra-historie


 

 

 

   

  V rámci aktuálnych záležitostí poverená prorektorka uviedla, že prebiehajú 

zasadnutia RVHK, ktorých predmetom je prerokovanie a schválenie správ odborovej 

pracovnej skupiny z priebežného monitorovania a hodnotenia študijných programov 

jednotlivých fakúlt a následne prebehne zasadnutie RVHK za účelom prerokovania a 

schválenia návrhu Periodickej hodnotiacej správy TU za rok 2023 a návrhu internej spätnej 

väzby k Periodickej hodnotiacej správe TU za rok 2023.  

  

 

Bod 4 

 

4.1 

V ďalšom bode rokovania poverený prorektor pre vedu informoval o stave plnenia 

úlohy RPÚ 2024 - Zabezpečiť zapojenie TU a jej fakúlt do Týždňa vedy a techniky 2024.  

V tejto súvislosti zaslal členom KR TU spracovaný aktuálny stav evidovaných podujatí v 

uplynulom Týždni vedy a techniky 2024, z ktorého vyplynulo, že v rámci uvedeného týždňa 

bolo realizovaných 63 podujatí, pričom najviac podujatí realizovala FF TU. Následne 

podotkol, že komplexne spracovaná informácia bude zverejnená na webe TU. KR TU 

následne prijalo uznesenie: 

 
UZNESENIE KR TU 3/8-19112024 

KR TU vzalo na vedomie informácie povereného prorektora pre vedeckú, umeleckú 

a edičnú činnosť o splnení úlohy RPÚ 2024 - Zabezpečiť zapojenie TU a jej fakúlt do 

Týždňa vedy a techniky 2024. 

Z: prof. Rábik 

 

4.2  

V rámci ďalšieho bodu programu poverený prorektor informoval o aktuálnych 

informáciách v oblasti habilitačných a inauguračných konaní. Ako uviedol, podrobne sa 

uvedenou problematikou zaoberali na stretnutí s prodekanmi pre vedu. Na uvedenom stretnutí 

nastavili termíny a procesy tak, aby bol zabezpečený bezproblémový priebeh habilitačných 

a inauguračných konaní.  

 

V rámci aktuálnych záležitostí dal do pozornosti dôležité termíny v súvislosti 

s riešením bežiacich projektov v rôznych grantových systémoch. Čo sa týka projektov VEGA 

- v prípade zmien riešiteľského kolektívu v projekte je potrebné aktualizovať informácie 

najneskôr do 13.12. a do polovice januára budúceho roka je potrebné predložiť finančné 

a záverečné správy k projektom. V prípade projektov APVV je potrebné predložiť záverečné 

správy najneskôr do konca januára budúceho roka.  

 

 

Bod 5 

 

5.1  

Poverený prorektor pre rozvoj zdôvodnil predložený návrh Dodatku č. 8 k Vyhláške 

rektora TU č. 3/2004 - Organizačný a prevádzkový poriadok systému automatickej 

identifikácie osôb. Uviedol, že predložený návrh reaguje na vynútený nárast cien dodávateľov 

a schválené dodatky k zmluvám s CKM a TranData, ktoré sa viažu k vydávaniu preukazov 

študentov, pedagógov a zamestnancov univerzity. Predmetom dodatku je úprava cien 

preukazov TU a aktualizačných známok ISIC/ITIC, ktoré budú platné od akademického roka 

2025/2026 a musia byť schválené do konca novembra 2024. Ide o poplatky súvisiace so 

štúdiom, ktoré musia byť známe pre uchádzačov na akademický rok 2025/2026 do konca 

roka 2024. 

V rámci otvorenej diskusie neboli predložené žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce 

návrhy, preto dal poverený rektor univerzity hlasovať a KR TU prijalo uznesenie:  



 

 

 

 

 
UZNESENIE KR TU 4/8-19112024 

KR RU schvaľuje návrh Dodatku č. 8 k Vyhláške rektora TU č. 3/2004 - Organizačný a 

prevádzkový poriadok systému automatickej identifikácie osôb v predloženom znení.   

Z: prof. Majdan  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 

5.2  

Poverený prorektor pre rozvoj požiadal v ďalšom bode rokovania KR TU o schválenie 

účasti TU v projekte slovenskej siete biobankingu, pričom uvedenú požiadavku zdôvodnil. 

Ministerstvo zdravotníctva SR plánuje realizovať celonárodný projekt s cieľom vytvoriť sieť 

biobankingu (spôsob uchovávania výskumných vzoriek biologického materiálu). Vstupom do 

národnej siete by sa univerzita stala súčasťou európskej a svetovej siete biobankingu. V rámci 

siete by prichádzalo k výmene výskumných vzoriek na úrovni svetových univerzít za účelom 

ich ďalšieho výskumu. K vstupu je potrebná registrácia do národnej siete, ktorá je 

koordinovaná prostredníctvom Ministerstva zdravotníctva SR.  

Ministerstvo v tejto súvislosti plánuje dve výzvy na projekty – prvá bude určená na 

vybudovanie formálnej siete biobankingu a druhá sa bude týkať získania prostriedkov na 

vybudovanie centier biobankingu. Predpoklad je získanie miliónovej dotácie na stavebné 

úpravy za účelom vytvorenia uvedeného centra. Následne rektor univerzity otvoril diskusiu. 

Keďže sa do diskusie nik nezapojil, dal na návrh povereného prorektora hlasovať a KR TU 

prijalo uznesenie:  

 
UZNESENIE KR TU 5/8-19112024 

KRTU súhlasí s účasťou Trnavskej univerzity v Trnave v projekte Slovenskej siete 

biobankingu a v prípade poskytnutia dotácie s vybudovaním Biobanky Trnavskej 

univerzity v Trnave v priestoroch budovy Adalbertinum podľa schválenej projektovej 

dokumentácie. 
Z: prof. Majdan  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 

Bod 6 

 

Vzhľadom na neúčasť poverenej prorektorky pre vonkajšie vzťahy na zasadnutí 

odprezentoval aktuálne záležitosti z tejto oblasti poverený rektor univerzity na základe 

podkladov poverenej prorektorky:  

- Dôvodom, pre ktorý prorektorka nebola prítomná na zasadnutí bola jej účasť na 

veľtrhu Gaudeamus v Brne, ktorý v tom čase prebiehal. Išlo o ďalší z veľtrhov 

podporovaný ministerstvom. Slovensko prezentovalo nový stánok, ktorý zastrešovalo 

viac ako 10 slovenských univerzít. Veľtrh podporil aj minister školstva a štátny 

tajomník. 



 

 

 

 

 

- V predošlý pracovný týždeň bola doručená správa k auditu internacionalizácie, zatiaľ 

len draft verzia, ktorú máme možnosť pripomienkovať do 22.11.2024. V piatok 15.11. 

sa uskutočnil online meeting s expertkami, ktoré priamo prezentovali účastníkom 

návštevy na mieste konkrétne zistenia a odporúčania. Do 6.12. je potrebné pripraviť 

akčný plán naviazaný na správu a v súlade s financovaním projektu. Následne od 1.1. 

2025 do 31.10. 2025 sa očakáva naplnenie akčného plánu. 

- Dňa 30.10. 2024 bol podaný projekt EURAXESS zameraný na podporu výskumníkov 

zo zahraničia a medzinárodnej výskumnej spolupráce. Projekt je plánovaný na tri roky 

a rozpočet je cca 250 000 EUR. Výsledky hodnotenia projektov budú k dispozícii do 

konca roka 2024. 

- Prorektorka pre vonkajšie vzťahy plánuje na fakultách prezentáciu európskej aliancie 

KreativEU, ideálne na kolégiách dekanov a dekaniek, prípadne počas iných stretnutí 

vedenia fakúlt. Cieľom je oboznámiť fakulty s obsahom projektu a plánovanými 

aktivitami. Projekt začne 1.1.2025, do konca roka 2024 by mali byť podpísané 

partnerské zmluvy s univerzitou v Tomare, ktorá je nositeľom projektu a súčasne by 

mal byť zaslaný prvý balík financií v objeme 400 000 EUR. 

- V rámci konzorcia s UCM zastrešuje prorektorka aktivitu 3 (Interinštitucionálna 

mobilita), za UCM je zodpovedná prorektorka doc. Čajková. Spoločne zrealizovali k 

aktivite stretnutie a dohodli sa na postupe plnenia jednotlivých úloh. 

 

 

Bod 7 

 

7.1 + 7.2  

V ďalšom bode programu kvestorka univerzity zdôvodnila predložený návrh dodatku 

č. 2 k Smernici rektora TU č. 6/2008 – Koncepcia politiky BOZP a návrh dodatku č. 3 k 

Smernici rektora TU č. 13/2011 – Požiarny štatút TU. Ako uviedla, obidva dokumenty boli 

predložené z dôvodu zmeny organizačnej štruktúry, týkajúcej sa výkonu funkcií 

bezpečnostného technika a technika požiarnej ochrany, vzhľadom na, že TF TU nebola 

zahrnutá do výkonu práce týkajúcej sa oblasti BOZP.  

Keďže nikto z prítomných nemal k predloženým dodatkom žiadne pripomienky, ani 

pozmeňujúce návrhy, poverený rektor univerzity dal hlasovať a KR TU prijalo uznesenia: 
 

UZNESENIE KR TU 6/8-19112024 

KR RU schvaľuje návrh Dodatku č. 2 k Smernici rektora TU č. 6/2008 – Koncepcia 

politiky BOZP v predloženom znení.   

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 9 

za: 9 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 
UZNESENIE KR TU 7/8-19112024 

KR RU schvaľuje návrh Dodatku č. 3 k Smernici rektora TU č. 13/2011 – Požiarny 

štatút TU v predloženom znení.   

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 9 

za: 9 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 



 

 

 

 

 

V rámci aktuálnych záležitostí informovala, že v najbližších dňoch sa očakáva 

predloženie návrhu rozpisu dotácií zo štátneho rozpočtu verejným vysokým školám na rok 

2025. Bližšie informácie zatiaľ k dispozícií nemá.  

Ďalej informovala o podnete klubu kvestorov vo vzťahu k zavedeniu transakčnej dani 

v balíku konsolidačných opatrení, ktorá má dopady na rozpočty vysokých škôl. Do pozornosti 

dala, že výsledkom rokovania je, že transakčná daň sa nebude vzťahovať na hlavnú činnosť 

verejných vysokých škôl.  

Následne informovala, že po dohode Ministerstva financií SR a Ministerstva školstva  

budú verejné vysoké školy oslobodené od novelizácie rozpočtových pravidiel v oblasti 

prenášania bežnej dotácie do ďalšieho roka ako tomu bolo doteraz .  

 

 

Bod 8 

 

V ďalšom bode rokovania riaditeľka kancelárie rektora TU, dr. Krupová informovala 

o prerokovaní Periodickej hodnotiacej správy za rok 2023 Vedeckou radou TU a o jej 

schválení prostredníctvom korešpondenčného hlasovania. Ďalším krokom je schválenie 

predmetnej správy na zasadnutí RVHK, a to 5.12.2024 a následná príprava internej spätnej 

väzby.  

 Následne pripomenula, že do 2.12.2024 prebieha zber dát v rámci spustenej 

absolventskej ankety. O spracovaných výsledkoch bude informovať na  najbližšom zasadnutí 

KR TU.  

 

 

Bod 9 

 

V poslednom bode rokovania poverený rektor univerzity vyzval predsedu AS TU, 

doc. Vargu, aby informoval o aktuálnych záležitostiach v AS TU.  

Predseda AS TU informoval o záveroch 17. riadneho zasadnutia AS TU, ktoré sa 

uskutočnilo 29.10.2024, pričom podotkol, že zápisnice zo zasadnutia je zverejnená na 

webovom sídle univerzity.   

Ďalej informoval o voľbách do Študentskej rady vysokých škôl, ktoré sa konali dňa 

14.11.2024. Do pozornosti dal, že voľby sa prvýkrát uskutočnili online formou 

prostredníctvom MS Teams pri zachovaní anonymity hlasujúcich. Zvolené boli tri delegátky 

študentskou časťou akademickej obce a jednu delegátku volila študentská časť AS TU na 

svojom poslednom zasadnutí. Obsadené boli teda všetky štyri mandáty na nové funkčné 

obdobie ŠRVŠ.  

 

 

Na záver poverený rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie 

ukončil. 

 

 

Schválil: prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th., 

        poverený výkonom funkcie rektora  

Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

Zapísala: Ing. Lívia Jánošková 

Trnava, 19. 11. 2024 

 

 


